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Jubileumsberetning 

Arbeidsutvalget i jubileumsåret 

 
Fra venstre: Helge Bjørkeng – sekretær, Siw Mærli – nestleder og leder i ungdomslaget, Sigurd Enger – leder, 
Roar Vandås – styremedlem og leder i idrettslaget, Agneta Andersson – kasserer, Brita Foss – styremedlem og 
leder i økonomigruppa. 
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Lagets historie 

Lørdag 16. juni 1990 feirer Momoen Idrettslag sitt 50 års jubileum. Stiftelsesdatoen var 24 juni 1940. Det første 
styret bestod av:  Formann Ole K. Melleby, øvrige styremedlemmer: Otto Melleby, Gunnar Aaserud, Ragnar 
Hauer og Bjørn Bjørnson.  
 
I 1959 ble idrettslaget og ungdomslaget sammensluttet, og navnet ble da Momoen Idretts- og ungdomslag.   
Dette er et livskraftig lag med 11 undergrupper.  Medlemstallet pr. 31.12.89 er 565. 
 
Når en tar for seg lagets historie er det naturlig å nevne de som har vært formenn/ledere: 

• Ole K. Melleby 1940-1945 

• Arne Fosskaug 1946-47 

• Karl Gulbrandsen 1948-49 

• Ole Foss 1950 

• Thor Enger 1951 

• Arne Fosskaug 1952 

• Ole Foss 1953 

• Knut Sletner 1954-55 

• Viktor Fosskaug 1956 

• Jona Andersen 1957 

• Knut Sletner 1960-1970 

• Terje Olberg 1971  

• Knut Sletner 1972-1977 

• Ingar Frogner 1978 

• Bjørn Erik Hvidsten 1979 

• Willy Kristiansen 1980-1983 

• Terje Olberg 1984 

• Halvard Moe 1985 

• Hans Kristian Halvorsen 1986-1988 

• Helga Aamodt 1989 

• Sigurd Enger 1990 
I denne forbindelse vil vi spesielt fremheve Knut Sletners lange tid som formann og enorme innsats for laget.  
 

Lagets anlegg 

• I 1947 ble det innkjøpt areal til idrettsanlegg fra Marius Moe. 

•  I 1952 fikk laget sin første skibakke, «Momoenbakken». Den ble offisielt åpnet 10.2.52. Laget hadde før 
den tid benyttet flere skibakker i og omkring Momoen. 

• Høsten 1953 ble arbeid med grasbane påbegynt, den ble offisielt åpnet 17.7.55.  

• I årene 1958759 ble det foretatt en større restautering og påbygging av forsmalingshuset. 

• Årene 1968/69 ble det anlagt en 2,5 km lang lysløype i Damtjernåsen. Den ble åpneet 22.1.69. 

• I 1971 ble ombygging av fotballbanen foretatt 

• Utendørs håndballbane ble anlagt i 1972 

• I 1978 ble Langforss tatt i bruk som vinterutfartssted etter omfattende restaureringer.  

• En mindre skibakke, «Sagbakken» ble bygd i 1978/79 

• I 1983 ble foretatt tilbygg til forsamlingshuset bl.a. med nytt kjøkken. Samme år ble det foretatt en 
opprustning av lysløypa med nytt lysanlegg. Traseén er dessuten senere barklagt slik at den også 
benyttes som trimløype sommertid.  

• I 1984 ble ungdomsbygget fullført 

• Laget opparbeider sin noe kuperte tomt i form av en velordnet fyllplass, som store deler av bygdas 
befolkning gjør seg nytte av.  

Friidrett 

Friidrett har aldri vært noen stor gren i lagets historie. Laget har aldri hatt et permanent friidrettsanlegg. Men 
tross dett har laget fostret flere krets- og distriktsmestere i 1950-60 årene i kast, terrengløp og div. kortere løp.  
 
En vil ikke unnlate å nevne Valter Sokkebekks 5. plass i jun. NM i terrengløp i 1957. Etter at Aurskog-Høland 
Friidrettslag ble stiftet gikk våre utøvere over dit. Det kan nevnes at Momoens Roar Lunder er formann i AHF.  
 
Flere av lagets medlemmer har oppnådd Idrettsmerkestatuetten, og videre utmerkelser i regi av trimgruppa.  
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Ski 

 
Laget ble tilsluttet Aurskog og Høland skikrets i 1945. Som første kontakt mellom lag og krets var Arne 
Fosskaug. En kan ikke skrive om lagets historie uten å nevne Karl Gulbransen han var en meget god teknisk 
aktiv løper og stor administrator. Han satt for øvrig som formann i Aurskog og Høland skikrets i 15 år, fra 1949-
1964.  
 
Laget har fostret flere skidommere. Den første var Jacob Frogner. Tor Stokkebæk sitter i dag som 
forbundsdommer, og har i den senere tid oppgaver i Holmenkollen og NM.  
 
Lagets første kretsmester var Arvid Hauer i 1946, langrenn kl. B.  
 
Særlig i 1960 og 1970-årene ble det stor oppsving blant de aktive i skiidrett, og i disse årene høstet våre aktive 
flere 10-talls kretsmesterskap. Dessuten representerte noen av våre løpere kretsen i område- og 
landsrennsammenheng.  
 
Herman Aaserud og Hugo Holmedahl ble utnevnt til æresmedlemmer i Aurskog og Høland skikrets før den gikk 
inn i Akershus skikrets.  
 
Når snøforholdene tillater blir det avholdt skimerke-prøver hvert år, og flere har oppnådd utmerkelser innen 
denne grenen.  
 

Orientering 

 
Orientering kom med lagets historie først på 50-årene med Johan Andersen som primus motor. Han gjorde i 
den forbindelse alt markaarbeid i forbindelse med kart og var en stor administrator og aktiv løper. Det var stor 
aktivitet gjennom alle 50-årene. Nevnes bør lagets NM-arrangement i budstikkeorientering i 1958.  
 
I forbindelse med de mange arrangement vil en ikke unnlate å nevne kretsens enorme tilslutning, da det på den 
tid kreveds en meget stor arrangørstab.  
 
Lagets aktive O-løpere har gjennom årene tatt flere KM og andre mesterskap.  
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Laget har arrangert tur-orienteirng hvert år fra 1976, og flere har oppnådd utmerkelser.  
 
Orienteringsgruppa er i dag en meget aktiv gren i laget.  
 

Håndball 

Håndball har ikke vært noen stor gren i laet. Men stiller 2-3 lag hvert år. Det har sving litt opp og ned med 
interessen, med noen gode perioder og prestasjoner inniblant.  
 
Vanskeligheten med å drive håndball utendørs er at dette er blitt en hallidrett.  
 
Nevnes bør Anita Sletner og Kjersti Olbergs prestasjoner i håndball som nærmer seg topplanet.  
 

Moposten 

Laget startet egen avis i 1979 som stort sett utkommer med 4 nummer i året. Dette er et talerør for laget, men 
også for andre ting som røer seg i kretsen. Redaksjonen er ofte i mangel av stoff. Derfor: Ta pennen fatt! 
 

Æresmedlemmer 

Gjennom årene er disse utnevnt til æresmedlemmer i laget 
 

• Knut Sletner 

• Ole Foss 

• Hugo Holmedahl 

• Herman Aaserud 

• Gunnar Aaserud  

• Arthur Moe 

• Kolbjørn Mærli 

• Thor Enger 

• Ottar Aaserud 
 

* 

Pr. dags dato er Terje Olberg nestleder i Akershus Idrettskrets. Hugo Holmedahl har vært formann i Aurskog og 
Høland skikrets i 3 år. Knut sletner ble i 1975 tildelt diplom fra Romerike Idrettskrets for utmerket arbeid på det 
administrative plan. Vigdis Mærli er kasserer i Idrettens Kontaktutvalg, og Siw Mærli er nestleder i Romerike 
ungdomsforbund.  
 

* 

Syklubben «Hygga», momoen Vel og «Vi over 30» støtter opp om laget med gaver, utstyr og bidrag, og Hofmoen 
hornmusikk trer støttende til under forskjellige arrangementer. Vi er dem en stor takk skyldig.  
 

* 

Idretts- og ungdomsarbeid er klultur. Hofmoen krets ville vært et stort kluturtilbud fattigere  uten idretts- og 
ungdomslaget.  
 
Vi vil håpe at vi også for framtida finner gode og dyktige ledere og medarbeidere som bringer laget videre 
framover.  
 
 
 


